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Kommunfullmäktige 
 
 
 
Fråga 
 
I höstas debatterade fullmäktige en interpellation 
om meddelarfrihet skulle finnas även i skatte-
finansierad verksamhet som bedrivs av privata 
entreprenörer. I debatten betonade kommunal-
rådet Ebba Busch Thor vikten av att införa detta. 
Frågan utreddes då på nationell nivå. Utred-
ningen skulle presenteras i december och allian-
sen ville avvakta utredningens resultat. Oavsett 
resultatet så lovade kommunalrådet Ebba Busch 
Thor att alliansen skulle återkomma i början på år 
2014 med ett förslag om meddelarfrihet för de 
anställda i all skattefinansierad verksamhet. När 
något sådant förslag inte kom i samband med 
debatten kring en ny upphandlingspolicy i 
februari ställdes frågan varför meddelarfriheten 
inte fanns med. Kommunalrådet Ebba Busch 
Thor lovade att alliansen skulle återkomma med 
ett förslag under våren.  
 
Min fråga till kommunalrådet Ebba Busch Thor 
är:  
- Varför har alliansen inte uppfyllt detta löfte?  
 
Liza Boethius Vänsterpartiet 
 


